
Dagsorden til bestyrelsesmøde 06-03-2025 

Tilstede: Helge, Søren, Kurt, Steen, Henrik og Johanne samt Benny(revisor) 

 

Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 

Herunder: 

Conventus (Regnskabsprogram og medlemsportal) 

Der arbejdes ihærdigt på at færdiggøre regnskabet. 

Enkelte mangler fortsat at blive opkrævet for 2025 medlemskab. 

  

Gulv i Køkken 

Der er kommet bekræftelse fra forsikring. Forsikringsselskabet skal bruge en pris og 
oplyses hvornår skaden er opstået. 

Håndværker har set på skaden. Der skal bestilles en taksator for at vurdere omfanget af 
skaden. Helge bestiller. 

 

Reduceret elafgift  

Afventer svar fra havnen vedrørende elafgift. Steen følger op med havnen. 

 

Forsikring 

Helge har været i kontakt med Codan vedr bestyrelsesansvars- og IT forsikring. 
Kontakter nyt forsikringsselskab for konkurrerende tilbud (Helge). 

 

Forberedelse til generalforsamling 

Drøfter generalforsamling 

 

Økonomi 

Medlemsskaber og priser – Status på medlemmer der ikke har betalt, sv.t godt 13.000 kr. 

Henrik 

 



Nyt fra udvalg i Strib bådeklub: 

Bridgeklub   

Magrete Storm - intet nyt 

 

Sejlerskole 

Per Askjær Rasmussen - Per har skrevet ud og spurgt om nogle skal med til 
generalforsamling i dansk sejlunion. Søren undersøger om han kan deltage. 

 

Aktivitetsudvalg: 

Helle Kynde Hornum - intet nyt 

 

Bådelaug: 

Per Askjær Rasmussen 

 

Sponsor udvalg: 

Per Stub Olsen - har skaffet os 40.000 til en solfanger til klubhuset. 

Og 25.000 kr. fra Middelfart Sparekasse,  

8000 kr. i år (og 5000 de følgende 2 år) og 12 flasker vin/måned til præmier fra Super 
Brugsen i Strib. 

 

Kapsejlads udvalg: 

Henrik Wolter  

 

Ungdomsafdeling: 

Morten Andersen (øvede) 

Søren Jensen (begyndere) Sejlads starter op i maj måned. Der inviteres nye medlemmer 
ind og det bliver muligt at prøve sejlads af 3 gange før man melder sig ind. Der bliver en 
intropris på 350/500/750 kr. det første år for både bådleje, undervisning og medlemskab 
af bådeklubben.  



Der vil blive fællesspisning efter træning. Bådeklubben står for madet de første 3 gange. 
Herefter bliver det enten en madordning eller forældre der på skift laver mad. 

Undervisning foregår torsdag, hvor der allerede er aktivitet på havnen. 

Der er mulighed for et samarbejde med Fredericia og Skærbæk på sigt, når det nye hold 
kommer rigtigt i gang. 

 

Udlejning af klubhus: 

Henrik Wolter  

 

Maste vedligehold: 

Nyt udvalg 

 

Muslinge: 

Marie Bjørg Norlund - muslingegruppen er tilmeldt havhøst og tæller nu ca. 25 
medlemmer 

 

Evt. 

Generalforsamling onsdag 26/3 (står på hjemmesiden) 

 

Næste møde? 


